
 
Side 1/3 

 

 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde  
tirsdag d. 27. november kl. 17-18.30 i personalerummet på FI med 

efterfølgende dialogmøde i GREX kl. 19-21 
 

Til stede: Jesper Kongsted, Dorte Bøgelund Petersen, Mette Westergaard, Nina Schøller 

Larsen, Torben Heien Nielsen, Mette Westergaard, Tore Dyrberg – Jessen, Michael Vork, 

Annemette Steffensen, Anja Johansen og Helle Spanggaard. 

 

Fraværende: Mette Bache, Anja Camilla Jensen, Theodor Axel Libralesso 8.V., Mads Guldborg 

Knudsen 9.C., Tilde Rønne-Christensen. 

 

 

Sekretærer: Helle Spanggaard og Michael Vork 
 
 
 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse 
inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 1. Godkendelse af  
     referat af oktober- 
     mødet 
 
 
 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
(5 min.) 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives under 

 
 Noter/referat: 
 Referatet blev taget til efterretning 
 

 
 2. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
(5 min.) 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og 
formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: 
Dagsordenen blev godkendt. 
 

 
3. Praksisfaglighed og  
    lokaler 
 

 
(30 min.) 

  
Drøftelse 

   
Vi besigtiger håndværk/design og 
madkundskabslokalet på FI og drøfter 
hvad det giver anledning til ift. 
håndværk/design på NE og 
praksisfaglighed i skolen 
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Noter/referat: 
Godt, der er gang i fondsansøgninger, så disse lokaler kan blive endnu bedre undervisningslokaler. 
 

 
4. Projektgruppestatus   
     
 
     
 
 
 

 
(15 min.) 

 
 

 
 

 
Faglig kodning FI 
 
Kommunikation skole/ 
forældre  
 
Fysiske rammer NE 
(Status kommer under 
næste punkt) 
 
 

  
 
 
 

 
 

 
Noter/referat: 
Kommunikationsgruppe: 
Har holdt møde 27/11 og arbejder på udkast, som kommer på næste SB møde. MW laver derudover kort spørgerunde i 
teamene om, hvor ofte og hvordan de kommunikerer med forældrene idag. 
Der en række områder hvor ledelsen skal have ekstra blik på indholdet. 
Udkast sendes ud og kommer til drøftelse i skolebestyrelsen, når det er gennemarbejdet i gruppen. 
 
Faglig kodning: 
Faglig kodning er i kvalificeringsfase. Der laves kontrakt med fundraiser. Projektgruppen har været på Copenhagen 
International School til en konference om fremtidens skole. Der planlægges et skolebesøg samme sted. Gruppen regner 
med at have et udkast klart inden længe. Dette udsendes til skolebestyrelsen til godkendelse inden fondsansøgning. 
 
Fysiske rammer NE: 
Kommunen vil lave en pressemeddelelse vedr. Toilet-heaven. Skolen skal stille med udtalelse fra forældre – og 
elevrepræsentant.  
Rengøringsprojekt: Der forhandles stadig med Core om den endelige pris. Vi kan først starte projektet pr. 1. september 
2019, da skolegården på NE skal være helt færdig. 
 

 
5. Update på  
    skolegårdsprojekt og 
    afvikling af dialog- 
    møde     

 
( 20 min.) 

  
Orientering 

 

 
Noter/referat: 
Der har været afholdt et byggemøde siden sidst. Ingen nye udfordringer. Der er kommet tilladelse til ny midlertidig 
skolegård på Niels Ebbesens Vej. Hele planlægningen justeres ift. praktik under byggeperioden. Der opstilles et 
midlertidigt boldbur (fra Grundtvigsvej). Forsøg på at sælge klatresystemet, så der frigøres midler til nye 
legeredskaber. Første spadestik 1. marts og ibrugtagning 1. september.  

Det overvejes at ansøge om udskudt skolestart i år, således at 1. maj børnene først starter 1. august.  
 
 
 

 

 
6.  Status fra: 
 

 
( 10 min.) 

 
 
 

 
 
Orientering 
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• Ledelsen 
• Formandskabet 
• Elevrådet 

       

 

 
Noter/referat:    
Indskrivningsmøde forrige mandag med stort fremmøde. 
Vi har sendt ansøgning til skolechefen vedrørende vedligeholdelses områder vedr. tagvinduer på NE 
belægning på FI og toiletter på første sal på NE. 
 
November måned plejer at være travl med mange driftsopgaver mv. Det har denne måned også været. 
 
Torben besøgte fællessamling på FI omkring Matematik og økonomi. Det gik super fint.  
Der er afviklet projektuge på Filippavej, hvor alle årgange arbejdede med projektopgaven. Ugen forløb godt.  
Der er pt. skole-hjem samtaler vedr. uddannelsesparathed.  
 

 

 
7. Eventuelt  
 
 

 
(5 min.) 

  
 

 
Noter/referat: 

- Bestyrelsen præsenteres i starten af dialogmødet. 

-  
 
 
 

 
 
 
Punkter til kommende møder: 
 

 
 

 


